
Radny Rady Miejskiej Karpacza                                                              Karpacz dnia 20.05.2021 r.
   Grzegorz Kubik                                                                       

   
BURMISTRZ  KARPACZA

za pośrednictwem
Przewodniczącego Rady Miejskiej

Karpacza

ZAPYTANIE

W SPRAWIE :

• Systemu Informacji Miejskiej 

OPIS  STANU  FAKTYCZNEGO:

• Panie Burmistrzu w udzielonej odpowiedzi na zapytanie z dnia 13 kwietnia 2021 r. w spra-
wie funkcjonowania systemu informacji miejskiej w Karpaczu wskazał Pan, że w okresie od
01 stycznia 2019 r. do 31 grudnia 2020 r. wydał Pan 4 zezwolenia dla 9 tabliczek na łączną
kwotę za zajęcie pasa drogi w wysokości 6.480,00 zł.

PYTANIA :
 
                 
1. Jakie zostały wydane zezwolenia dla 9 tabliczek w okresie od 01 stycznia 2019 r. do 31 grudnia
2020 r. ( w odpowiedzi proszę o kopie zezwoleń) ?

ZAŁĄCZNIK :
                            

 brak

Grzegorz Kubik
..........................

 


